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Toelichtende nota 
 
Op alle politieke niveaus wordt er hard gewerkt aan de problematiek van het 
inhaleren van lachgas. We hebben gelukkig in Mechelen hier al een voorsprong 
genomen en dit in onze politieverordening opgenomen, waardoor onze 

agenten een wettelijke basis hebben om deze mensen te verbaliseren. 
Regelmatig lezen we in de lokale media dat er weer een wagen werd 
tegengehouden met flessen lachgas in.  
Het valt ons op dat deze gebruikers overgeschakeld zijn van kleine 

slagroomcapsules naar grotere bussen gas.  
 
Vragen 
 

- Klopt deze vaststelling dat gebruikers vaker grotere gasflessen gebruiken? 
- Hoeveel overtredingen zijn er in 2020 vastgesteld? Zien we een stijging in 

het aantal gebruikers? 
- Zijn er ook recidivisten bij de vaststellingen? Hoe gaan onze agenten 

daarmee om? Wordt dit dan aan het parket doorgegeven? 

- Welke preventiecampagnes zijn er opgezet om het gebruik van lachgas te 
ontraden? Lopen er momenteel nog preventie campagnes? 

- Zoals we in de media kunnen lezen blijft dit een groot probleem. Hoe wil 
men in de toekomst hiermee verder gaan?  

- Zijn er nieuwe preventiecampagnes gestart of staan er nieuwe gepland? 
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